
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 5. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren bedes kommentere artiklen "Det store tyveri: Skoler bruger SFO’ens millio-
ner", som bringes i fagbladet Børn&Unge den 5. november 2020, hvoraf det fremgår,
at skolefritidsordningers (SFO) budgetter udhules, og at penge, der skulle gå til SFO’er,
i stedet bruges i skolerne, og vil ministeren videre oplyse, om hun er enig i, at det er
fuldstændigt uacceptabelt, hvad ministeren vil gøre for, at den praksis stopper, og hvad
ministeren vil gøre for at rette op på den nuværende situation, hvor SFO’er mangler
ressourcer, som skulle være brugt til pædagogisk personale og bedre normeringer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand

1/1

Børne- og Undervisningsudvalget 2020-21
BUU Alm.del -  Spørgsmål 37

Offentligt


